

5. County of Lacombe, No. 14, Lacombe, Alberta and certain groups of its employees, namely, the executive employees, public works employees, transportation employees, maintenance and custodian employees, school secretarial, aides and other employees and the office administrative and other employees. Orders dated July 5, 1978.

6. Misericordia Hospital, Edmonton, Alberta and the group of its operating engineers represented by the International Union of Operating Engineers, Local 955. Order dated July 14, 1978.

7. Board of Health, Sudbury and District Health Unit, Sudbury, Ontario and the group of its full-time and part-time nurses represented by the Ontario Nurses Association, Local 87. Order dated August 3, 1978.

8. The Lethbridge Herald Company Ltd., Lethbridge, Alberta and certain groups of its employees. Orders dated September 18, 1978.

9. Bell Canada, Montreal, Quebec and the group of its clerical and associated employees represented by the Canadian Telephone Employees Association. Order dated September 25, 1978.

The Honourable Senator Stanbury, from the Special Committee of the Senate on the Constitution, tabled an Interim Report of the said Special Committee, as follows:—

TUESDAY, October 10, 1978

The Special Committee of the Senate on the Constitution authorized by the Senate on 28th June, 1978, and appointed on 29th June, 1978, to examine and report upon the subject-matter of the Bill C-60, intituled: "An Act to amend the Constitution of Canada with respect to matters coming within the legislative authority of the Parliament of Canada, and to approve and authorize the taking of measures necessary for the amendment of the Constitution with respect to certain other matters", in advance of the said Bill coming before the Senate, or any matter relating thereto, makes an interim report, as follows:—

Your Committee has held a number of meetings in connection with its examination of the subject-matter of Bill C-60 and its first report, containing its views on those matters it has had time to deal with to date, is now in the final stages of preparation.

Your Committee, therefore, recommends that favourable consideration be given to the reconstitution of the Committee at the earliest possible date following the opening of the next session of Parliament for the purpose of enabling the Committee to present its report.

Respectfully submitted,
RICHARD J. STANBURY,
Chairman.

5. Comté de Lacombe n° 14, Lacombe, Alberta, et certains groupes de ses employés, savoir: le groupe de ses cadres, les employés des travaux publics, les employés des transports, les concierges et les préposés à l'entretien, les secrétaires, adjoints et autres employés des écoles et le personnel administratif et autres employés de bureau. Ordonnance en date du 5 juillet 1978.

6. Misericordia Hospital, Edmonton, Alberta, et le groupe de ses opérateurs de machines lourdes représenté par l'Union internationale des opérateurs de machines lourdes, section 955. Ordonnance en date du 14 juillet 1978.

7. Commission de la santé publique de Sudbury, et du Service sanitaire du district de Sudbury, Ontario, et le groupe des infirmières à plein temps et à temps partiel, représenté par l'Association des infirmières de l'Ontario, section 87. Ordonnance en date du 3 août 1978.

8. The Lethbridge Herald Company Ltd., Lethbridge, Alberta, et certains groupes et ses employés. Ordonnance en date du 18 septembre 1978.

9. Bell Canada, Montréal, Québec, et le groupe de ses employés de bureau et assimilés, représenté par l'Association canadienne des employés de téléphone. Ordonnance en date du 25 septembre, 1978.

L'honorable sénateur Stanbury, président du Comité spécial du Sénat sur la Constitution, dépose un rapport intérimaire dudit comité spécial, comme il suit:

Le MARDI 10 octobre 1978

Le Comité spécial du Sénat sur la Constitution autorisé par le Sénat le 28 juin 1978, et constitué le 29 juin 1978 pour enquêter et faire rapport sur la teneur du Bill C-60, intitulé: «Loi modifiant la Constitution du Canada dans certains domaines ressortissant à la compétence législative du Parlement du Canada et prévoyant les mesures nécessaires à la modification de la Constitution dans certains autres domaines» avant que ce bill ou toutes autres questions qui s'y rattachent ne soient soumis au Sénat, présente le rapport provisoire suivant:

Votre Comité vient de terminer son étude de la teneur du Bill C-60 et son premier rapport, dans lequel il exprime ses opinions sur les questions qu'il a eu le temps de traiter jusqu'à maintenant, sera prêt sous peu.

Votre Comité recommande donc que vous songiez à reconstituer le Comité dès que possible après le début de la prochaine session du Parlement afin que le Comité puisse présenter son rapport.

Respectueusement soumis,
Le président,
RICHARD J. STANBURY.